
Zápis č. 1 z jednání rady rodičů dne 17. 10. 2017 

(2017/2018 ) 

Přítomni: 

Zástupci tříd - Zuzana Šprojcarová, Petra Kyselá, Monika Kuchtová,  

                        Jana Svobodová (přítomna pouze  1/3 času ),  Synek Tomáš, Bartošová Lenka,  

                        Flídrová  Hana 

Ředitelka školy - Mgr. Kučerová Jitka 

Hospodářka - Marie Šplíchalová 

 

Omluveni: Ladislav Gašparík, Jitka Jílková, Dana Renzová 

 

Program: 

1. Zahájení 

2. Volba předsedkyně, místopředsedkyně, hospodářky a zapisovatelky pro školní rok 2017/2018 

3. Doplnění a kontrola kontaktů a aktuálních údajů členů 

4. Příspěvek rodičů žáků  

5. Termíny konání třídních schůzek a dnů otevřených dveří, volby do školské rady 

6. Zpravodaj školy 

7. Ples školy 

8. Slovo předsedkyně rady rodičů 

9. Akce školy, programy na škole 

10. Mapa školy  

11. Dopis od rodičů žáků 9. třídy 

12. Různé 

13. Diskuze 

 

 

 

 

 

 

 



Ad 1) Zahájení 

- ředitelka školy přivítala přítomné a seznámila je s programem schůzky 

Ad 2 ) Volba předsedkyně, místopředsedkyně, hospodářky a zapisovatelky pro šk. rok 2017/2018 

- návrh na předsedkyni: Hana Flídrová 

    hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se hlasování 

-návrh na místopředsedkyni: Lenka Bartošová 

     hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se hlasování 

-návrh na hospodářku: Marie Šplíchalová 

     hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se hlasování 

-návrh na zapisovatelku: Hana Flídrová 

       hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se hlasování 

Ad 3) Doplnění a kontrola kontaktů a aktuálních údajů členů 

- všechny aktuální  kontakty lze najít na webu školy 

Ad 4) Příspěvek rodičů žáků 

- ředitelkou školy bylo navrženo ponechat pro školní rok 2017/2018 příspěvek ve stejné výši, tzn. 

350,- Kč/ rodina 

- přítomným bylo vysvětleno, co vše je z tohoto příspěvku hrazeno ( např. jízdné všem žákům  při 

reprezentování školy na různých soutěžích či závodech, doprava na lyžařský výcvikový kurz, šerpy pro 

žáky 9. tříd, odměny pro žáky 1. - 9. třídy během roku - Den dětí, sportovní den,…, jízdné pro členy 

sboru Lubenika, doprava do Národního divadla + Dlouhých Strání pro žáky 8. a 9. tříd, odměny pro 

žáky na konci školního roku, divadelní nebo hudební představení pro celou školu, např. na Vánoce 

nebo na konci šk. roku…) 

-nově se bude z tohoto příspěvku hradit doprava pro žáky 1. stupně do planetária v Brně 

Ad 5 ) Termíny konání třídních schůzek a dnů otevřených dveří 

- z důvodu účasti pedagogů na semináři se třídní schůzky na 1. stupni budou konat 21. 11. 2017 

(původně plánováno na 20. 11. 2017). V tomto termínu také proběhnou volby do školské rady. 

- pro 2. stupeň se tř. schůzky konají  23.11.2017 

- zahájení tř. schůzek zůstává v čase 15,30h 

- ředitelka školy všechny přítomné seznámila s volbou do školské rady a volebním řádem 

- den otevřených dveří se uskuteční 27. 11. 2017 



Ad 6 ) Zpravodaj školy 

- zpravodaj školy již nebude vydávám v papírové podobě – veškeré informace budou k dispozici  na 

webu školy. Kdo by měl zájem o papírové vydání, lze se domluvit ve škole. 

Ad 7) Ples školy 

- spojený se šerpováním žáků 9. třídy- rada rodičů na základě zájmu žáků a souhlasu rodičů žáků 9. 

třídy odsouhlasila konání plesu a stanovila termín plesu na 12. května 2018 

- rada rodičů zvažuje přejmenování Školního plesu (  Ples přátel školy….. ) 

Ad 8 ) Slovo předsedkyně rady rodičů 

- předsedkyně rady rodičů oslovila pí. Janu Svobodovou ohledně nespokojenosti s její docházkou na 

schůzky a neaktivní účastí na konání plesu.  Účast pí. Jany Svobodové je omezená z důvodu brzkého 

opouštění schůzek a tím neinformovanosti v následujícím jednání. Všichni členové se aktivně podílí 

na konání plesu a tudíž před jeho samotným konáním tráví svůj volný čas jeho přípravou a i 

následným úklidem. Z časového presu se p. Jana Svobodová účastní pouze v den plesu a to velmi 

omezeně. 

- pí. Svobodová se ohradila, že její působení  v radě není pro ni prioritou. Bohužel nebylo možné s pí. 

Svobodovou  dále tuto situaci řešit, neboť spěchala na další akci. 

-proto prosím místopředsedkyni p. Bartošovou, aby na tř. schůzce s touto situací rodiče seznámila  a 

situaci jim vysvětlila 

Ad 9) Akce školy, programy na škole 

- ředitelka školy seznámila přítomné s probíhajícími projekty na škole, s nabídkou zájezdu  

- stále probíhá sběr plastových víček 

- nově:  do uzavřených PET lahví lze nosit scezený stolní olej  

- sběr papíru: cena je 2,50 Kč/kg. Výtěžek se sběru  bude poměrnou částkou rozdělen mezi jednotlivé 

žáky a použit na školní výlet. Pro vysvětlení tedy: čím více sběru žák přinese, tím méně bude hradit za 

školní výlet. 

- eventuální možnost výletu: paní ředitelka dostala nabídku na zájezd do Rumunska. Zjistí veškeré 

podrobnosti a následné informace předá na jedné z dalších schůzek 

- plavecký výuka- na dopravu získala škola dotaci 5.600,-. bude použita pro účastníky výcviku ze 2. a 

5. třídy 

- pro žáky 3. a 4. tříd, kteří budou jezdit v novém roce na plavecký výcvik bude také zažádáno o dotaci 

Ad 10 ) Mapa školy 

- dopodrobna jsme byly seznámeni s výsledky mapy školy a následnými  dalšími postupy.  

Ad 11) Dopis od rodičů žáků 9. třídy 



- paní Kuchtová přečetla dopis od rodičů žáků 9. třídy, který obdržela. V něm rodiče vyjadřují 

nespokojenost s rozhodnutím udělení napomenutí tř.uč. celé třídě ve věci kouření elektronické 

cigarety jednoho žáka ve třídě. Dotyčnému byla udělena důtka. 

- všichni jsme vyslechli vyjádření ředitelky školy k této situaci 

 Ad 12) Různé 

- příchod p. uč. Přiklopila  od  1.11. 2017 na naši školu 

- Lyžařský výcvik 

 Lyžařský výcvikový kurz bude nově probíhat v Deštném v Orlických horách v termínu 11.2.-

16.2.2018. 

Lyžařský výcvik je organizován pro žáky 7. tříd- bude doplněn na základě zájmu žáků 8. a 9. tříd 

Dopravu hradí rada rodičů. 

Instruktoři: Mgr. Jindřich Novotný, Mgr. Ilona Nováková 

Zdravotník: Mgr. Ilona Břeňová 

- Návštěva Národního divadla 

- žáci 9. třídy navštíví 14.12. představení Maryša 

- vstupné 350,-kč si hradí sami, dopravu hradí rada rodičů 

- poznámka od p. Šprojcarové, zda by šlo sladit méně čaj na 1. stupni 

- pochvala p. uč. M. Andrlové za způsob výuky  a motivaci ke studiu ( žákům vyhovuje více klidnější 

způsob vyučování a  ne tolik ostré známkování ).  

-rodiče žáků 1. třídy nejsou spokojeni s předčasným známkováním, které již  probíhá. Myslí si, že by 

mělo být až později.  Z jejich pohledu by mohly tyto malé děti dostávat méně úkolů.  

Ad 13) Diskuze  

- do diskuze se nikdo nepřihlásil 

                                                                         Zapsala: Hana Flídrová  

 

 

 

             

 



 

 

 

 

    

 

 

 

 

 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

      

            

                     

 


